
 

Fråga till Bengt Bergqvist angående implementering av Urfolksdeklarationen 
 
I september förra året presenterades ärendet om implementering av Urfolksdeklarationen 
för Regionstyrelsen. Det var då meningen att ärendet skulle gå vidare till Regionfullmäktige 
i oktober för att kunna träda i kraft från 2023. 
 
Nu har det gått ett helt år och ärendet har ännu inte kommit till Regionfullmäktige, inte ens 
behandlats i Regionstyrelsen. Det har inte getts någon förklaring på varför ärendet har 
skjutits på. 
 
Min fråga till Bengt Bergqvist är: 
 
Vad är statusen för ärendet om implementering av Urfolksdeklarationen? 
När kommer ärendet att tas upp i Regionfullmäktige för att kunna träda i kraft från 2024? 
 
 
Karin Thomasson 
Miljöpartiet de gröna 
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